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Lindås kommune 
 
Deres ref. Vår ref. Dato
 Endre Floen 16. februar 2018 
 
 
Svar på merknad fra nabo, Solbjørg Kirkevik Simonsen og Kåre Magnus Kirkevik, eier av gnr 
245 bnr 2. Deres merknad er datert 11.januar 2018.  
Samme nabo hadde også merknad til utsendt nabovarsel når saken startet. 
 
Saken gjelder eiendom 245/18 på Kvamme i Lindås, tilbygg til fritidsbustad og nøst. 
 
Nabo har delt inn sin klage i 4 punkter, og vi henviser til punkter i vår besvarelse.  
 

1) At nabos/ klagers båtstø er like vanskelig eller verre enn tiltakshavers er u-relevant for 
saken. Men nabo/klager påpeker at også deres stø «burde vært endret og utvidet…» 
 
At nabo/klager mener strandlinjen er mye brukt, og at de ikke vil se folk der faller på 
sin egen urimelighet. Hverken nabo/klager eller tiltakshaver kan nekte folk å ferdes 
langs sjølinjen. Og om det er slik at dette tiltaket bidrar til mer privatisering så burde 
jo nabo/klager være glad for det så slipper han se på «fremmede» som bader, tar seg 
en pause eller fisker…..eller kanskje de til og med hilser.  

 
2) Verdiskapning er ikke ulovlig, ei heller å tenke på trivsel og helse. Dette har 

tiltakshaver fokus på, og prøver å gjøre sin tilværelse bedre. Har vanskelig for å se at 
det blir noe verditap for nabo/klagers eiendom. Det verditapet kan ikke måles i kroner 
og øre hvert fall. Fotoene som nabo legger ved viser lite eller minimal tapt utsikt.  
 

3) En sak har alltid minst 2 sider. Vi mener at tiltaket ikke er dominerende fra 
nabo/klagers eiendom. At nabo/klager mener det motsatte kan vi dessverre ikke hjelpe 
for, men vi kan si vi er uenig i nabos meninger og holdninger. At nabo/klager ønsker å 
være med på befaring i regi av kommunen kan vi heller ikke gjøre noe med.  
 

4) Mindre eller stort tiltak, er ikke relevant for om det er behov for ansvarlig foretak.        
Vi kan kalle det hva vi vil, hadde det gjort noe endring til eller fra om det ble omtalt 
som stort? Hva med Kvamme Panorama? 
 

 
Vi mener på overstående grunnlag at klage fra nabo ikke tas til følge.  
Vi pleier å så at alle har rett til å klage, men ikke alltid rett til å bli hørt.  
 
 
Endre Floen – Ansvarlig søker.  

 
 


